

CERTIFICATE OF APPROVAL

This is to certify that the Management System of:

TECTUBI (Tianjin) Fittings Co., Ltd. No. 11, Liujing Road, Developing Zone of Dongli, Tianjin, People's Republic of China

Organization Code: 67370391-5

has been approved by Lloyd's Register Quality Assurance to the following Management System Standards:

ISO 14001:2004 OHSAS 18001:2007

The Management System is applicable to:

Design, manufacturing of butt welding fittings, and special item to drawings, in steel material and nonferrous material from 1/2" to 66".

Approval

Certificate No: QAC6011923/A

Original Approval: 744220137

Current Certificate: 7 June 2016

EMS Certificate Expiry:

14 September 2018

OHSAS Certificate Expiry:

6 June 2019

Issued by: Lloyd's Register Quality Assurance (Shanghai) Co., Ltd. for and on behalf of Lloyd's Register Quality Assurance Limited



Room 2018, Ocean Tower, 550 Yan An Dong Road, Shanghai, P. R. China For and on behalf of 1 Trinity Park, Bickenhill Lane, Birmingham, B37 7ES, United Kingdom The certificate can be checked for validity on CNCA website (www.cnca.gov.cn) 30 working days after the date of issuance



认证证书

兹此证明下列公司之管理体系:

泰科图比(天津)管件有限公司 中华人民共和国, 天津市东丽经济 技术开发区六经路 11 号

组织机构代码: 67370391-5

诵过劳氏质量认证有限公司之认证 符合下列管理体系标准:

> ISO 14001:2004 OHSAS 18001:2007

该管理体系适用于:

1/2 英寸至 66 英寸、钢制和非铁基材料、对焊管件 和特殊项目的设计和制造。

首次颁发日期: 2013年6月7日

证书编号: QAC6011923/A

换发证书日期: 2016年6月7日

环境管理体系证书有效期至:

2018年9月14日

职业健康安全管理体系证书有效期至: 2019年6月6日

代表劳氏质量认证有限公司



当地注册地址:中华人民共和国,上海市延安东路 550 号海洋大厦 2018 室 认可注册地址: 1 Trinity Park, Bickenhill Lane, Birmingham, B37 7ES, United Kingdom 本证书信息最迟可于证书发放之日起 30个工作日后在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询